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Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille-
houder

Stand van zaken

VV 18-11-2020 
6.01. 
Meerjarenper-
spectief 2021-
2024 / 
Programmabe-
groting 2021       
(Algemene 
beschouwingen)

Schade aan 
keringen en 
oevers

VV op de hoogte houden van het overleg 
met betrokken partners (incl. 
natuurorganisaties) over de benodigde 
aanpak schade aan keringen en oevers.

J.J.J. Langeslag Beoogde behandeling in voorjaar 
2022. * 1.  Er loopt een 
inventarisatie van 
oeverbeschermingen 2. Schade 
aan keringen en oevers is in 
overleg met betrokken partners

VV 12-05-2021 
3.a. OVERZICHT 
INGEKOMEN 
STUKKEN

Verstrekken 
stukken 
Meeslouwerplas 
aan VV en 
gebiedspartijen

In het belang van de zorgvuldigheid en 
transparantie alle relevante stukken over de 
Meeslouwerplas aan de VV te verstrekken, 
zoals het BAM-rapport en de conceptreactie 
van het college daarop. Zij vraagt die 
stukken ook vrij te geven aan de partijen die 
vanaf het begin hebben meegesproken over 
de onderzoeken.

W. von Faber Voortgang augustus 2021: BAM 
heeft besloten om eerste een 
waterbodemonderzoek uit te 
voeren om als onderdeel van het 
dossier op te leveren. De 
oplevering en reactie van D&H 
zijn daardoor een aantal maanden 
naar achteren geschoven. Zie ook 
VV TKN-memo.

VV 29-09-2021 
5. NOTULEN VAN 
DE VV-
VERGADERING 
VAN 30 JUNI 
2021

Stand van zaken 
lobby 
klimaatadaptief 
bouwen

Mevrouw Corbey verwijst naar het verzoek 
van de heer Van Oeveren aan Rijnland om 
op de hoogte te worden gehouden van de 
ontwikkelingen en stemming in Katwijk over 
dit dossier. Vraag van de fractie 
Waterdemocraten: zijn er momenteel 
noemenswaardige ontwikkelingen? 
Portefeuillehouder Fierens zegt dat zij geen 
actuele informatie kan delen maar dat zij de 
VV snel informeert over de situatie met 
betrekking tot de landelijke lobby.

J.B. Knapp



VV 24-11-2021 
4. OVERZICHT 
INGEKOMEN 
STUKKEN

Kiezersonderzoek 
in Provincies en 
Waterschappen 
2020 en de 
Basismonitor 
Politieke 
Ambtsdragers 
2020

Mevrouw Corbey verwijst naar de uitkomsten 
van het onderzoek naar de mening van 
inwoners en ambtsdragers over hun 
provincie en waterschap (Kiezersonderzoek 
in Provincies en Waterschappen 2020 en de 
Basismonitor Politieke Ambtsdragers 2020). 
Hieruit blijkt dat de dagelijks bestuur-leden 
tevredener zijn met de democratie dan de 
AB-leden en dat de coalitiepartijen 
tevredener zijn dan de oppostie. Mevrouw 
Corbey zou graag zien dat hierop op enig 
moment nog eens wordt gereflecteerd.  De 
voorzitter oppert om de (zijns inziens weinig 
verbazingwekkende) uitkomsten van het 
wetenschappelijke onderzoek eens te 
bespreken tijdens een ‘benen-op-
tafeloverleg’ tussen college en 
fractievoorzitters.

R.A.M. van der 
Sande

AFGEHANDELD. 

Dit onderwerp wordt geagendeerd 
voor het eerstvolgende overleg 
van de fractievoorzitters met het 
College in 2022. 

VV 24-11-2021 
7.1.b. MJP 2022-
2025 en 
Programmabe-
groting 2022

Rijnland-lezing Vraag: is het college bereid om een/twee 
keer per jaar een soort Rijnland-lezingen te 
organiseren waarbij bijvoorbeeld de 
voorzitter van de Unie een lezing geeft, waar 
coreferenten zijn uit bijvoorbeeld de 
landbouw, de drinkwaterbedrijven om 
zodoende de waterproblematiek wat meer 
onder de aandacht te brengen. Dhr. Van der 
Sande zegt toe om in aanloop naar de 
verkiezingen 2023 zijn gedachten nader uit 
te werken om Rijnland bij zowel de 
gevestigde partijen en de institutionele 
partners van het waterschap én inwoners 
onder de aandacht te brengen.  

R.A.M. van der 
Sande



VV 24-11-2021 
7.1.b. MJP 2022-
2025 en 
Programmabe-
groting 2022

Kerntaken versus 
maatschappelijke 
taken

Portefeuillehouder Knapp stelt dat de vraag 
van de heer Blijleven -kan de verbinding van 
maatschappelijke vraagstukken aan 
kerntaken worden uitgesplitst- niet alleen 
zijn eigen portefeuille raakt. Hij vreest dat 
een dergelijk onderzoek meer kost dan 
oplevert.  De heer Blijleven memoreert dat 
er na de vorige algemene beschouwingen 
een aanzet is gegeven door toenmalig 
portefeuillehouder personeel, mevrouw Van 
Steensel. Sedertdien is een en ander mede 
door corona blijven liggen. Hij adviseert 
portefeuillehouder Knapp om even met haar 
te overleggen over haar voornemens.  De 
voorzitter stelt voor deze vraag op een later 
moment te beantwoorden nadat 
portefeuillehouder Knapp zich heeft kunnen 
informeren.

J.B. Knapp

VV 24-11-2021 
7.1.b. MJP 2022-
2025 en 
Programmabe-
groting 2022

Brede welvaart De voorzitter is bereid om -nu de VV die 
handschoen niet zelf heeft opgepakt- zelf 
een bijeenkomst te organiseren over het 
thema ‘brede welvaart’. Maar: een andere 
definitie leidt niet altijd tot een andere 
uitkomst van de discussie. Voorts gaat de 
voorzitter ervan uit, dat mevrouw Boomsma 
als instigator van de discussie, bij wijze van 
voorbereiding vooraf duidelijk maakt wat zij 
verstaat onder ‘brede welvaart’.  Hij 
signaleert dat mevrouw Boomsma via het 
beeldscherm instemmend knikt. De heer 
Démoed biedt aan om mevrouw Boomsma te 
helpen bij de voorbereiding.  

R.A.M. van der 
Sande

AFGEHANDELD. 

Dit onderwerp is onder 
voorbehoud gepland in de Beeld-
VV op 1 juni 2022.


